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Zápisnica 
z 10-ho zasadnutia  OZ v Brodskom, konaného dňa 18.4.2024 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Verejné zasadnutie OZ v Brodskom zahájil p. starosta privítaním prítomných poslancov 

a občanov.  Upozornil, že rokovanie bude nahrávané. Nahrávka bude slúžiť na spracovanie zápisnice 

a nebude sa zverejňovať. Po podpísaní zápisnice bude nahrávka vymazaná. 

 

Z celkového počtu 9 poslancov je prítomných  8  a  OZ je uznášania schopné. 

 

Predniesol nasledovný program rokovania: 

 

1.  Otvorenie 

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3.  Voľba návrhovej komisie 

4.  Schválenie VZN č. 126/2024 o určovaní a zmenách názvov ulíc a iných verejných 

priestranstiev a území obce Brodské 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu za rok 2023 

6. Schválenie záverečného účtu obce za rok 2023 

7. Schválenie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu a jeho použitie 

8. Schválenie dotácií 

9. Rozpočtové opatrenie č. 02/2024 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

12 Záver 

 

Vyzval poslancov aby sa vyjadrili k navrhovanému programu. 

 

Nikto nemal žiadne pripomienky a tak dal hlasovať za predložený návrh programu. 

Za: 8 (Antálek, Barkóci, Bílková, Čulen, Praženka, Ralbovský, Šimon,  

Štvrtecký) 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0       

 

Program bol schválený. 

        Ing. Vladimír Kocúr 

        Starosta obce 

 

 

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Za zapisovateľku bola  určená  p.  Trubirohová Jana.  

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí p. Bílková Božena, Samuel Čulen. 

  

3. Voľba návrhovej komisie  

      

Navrhnutí za členov návrhovej komisie: p. Michal Šimon, Martin Praženka.  
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Hlasovanie: 

Za: 8 (Antálek, Barkóci, Bílková, Čulen, Praženka, Ralbovský, Šimon,  

Štvrtecký) 

Zdržal sa: 0   

Proti:   0 

 

Do návrhovej komisie boli schválení -  p. Michal Šimon a Martin Praženka. 

 

 

Ing. Vladimír Kocúr 

          Starosta obce 

 
 

4. Schválenie VZN č. 126/2024 o určovaní a zmenách názvov ulíc a iných verejných 

priestranstiev a území obce Brodské 

Obec by rada vysporiadala majetky na ihrisku. K tomu je potrebné určiť názov ulice. Poslanci sa 

dohodli na názve ulice: Pri štadióne. 

 

VZN bolo riadne vyvesené a neboli k nemu doručené žiadne pripomienky. 

 

Návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 109/2024 - OZ v Brodskom schvaľuje VZN č.126/2024 o určovaní a zmenách názvov 

ulíc a iných verejných priestranstiev na území obce Brodské. 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 (Antálek, Barkóci, Bílková, Čulen, Praženka, Ralbovský, Šimon,  

Štvrtecký) 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0       

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Ing. Vladimír Kocúr

 Starosta obce 

 

 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu za rok 2023 

 

V zmysle § 18f ods. 1 písm. c), zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov, je úlohou hlavného kontrolóra predložiť obecnému zastupiteľstvu odborné stanovisko 

k návrhu záverečného účtu obce. 

 

Poslanci mali stanovisko hlavného kontrolóra k dispozícii prečítam teda iba záver: 

 

Návrh záverečného účtu obce Brodské za rok 2023 je spracovaný v súlade s príslušnými 

ustanoveniami zákona č. 583/2003 Z. z. a obsahuje všetky predpísané náležitosti podľa ustanovenia 

§ 16 ods. 5 zákona č. 583/2003 Z. z.. 
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Hlasovanie: 

Za: 8 (Antálek, Barkóci, Bílková, Čulen, Praženka, Ralbovský, Šimon,  

Štvrtecký) 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0            

 

 

 

Uznesenie bolo schválené. 

   

Ing. Vladimír Kocúr 

          Starosta obce 

 

6. Schválenie záverečného účtu obce za rok 2023 

 

Základným nástrojom finančného hospodárenia obce v roku 2023 bol rozpočet   obce. 

 

Podľa ustanovenia § 16 zákona č. 583/2004 Z. z. je obec povinná prerokovať návrh záverečného účtu 

najneskôr do šiestich mesiacov po uplynutí rozpočtového roka. 

 

Obec v záverečnom účte finančne usporiada svoje hospodárenie vrátane finančných vzťahov: 

- k zriadeným alebo založeným právnickým osobám 

- k fyzickým osobám - podnikateľom a právnickým osobám, ktorým poskytli prostriedky    

            svojho rozpočtu 

- ďalej usporiadajú finančné vzťahy k ŠR, štátnym fondom, rozpočtom iných obcí a k  

            rozpočtom VÚC. 

 

Poslanci mali záverečný účet k dispozícii na preštudovanie, zároveň bol návrh záverečného účtu 

vyvesený na úradnej tabuli obce a na webovom sídle obce.  

 

K návrhu záverečného účtu neboli vznesené žiadne pripomienky. 

 

Návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 111/2024 - OZ v Brodskom schvaľuje Záverečný účet obce Brodské za rok 2023 a  

            celoročné hospodárenie obce bez výhrad. 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 (Antálek, Barkóci, Bílková, Čulen, Praženka, Ralbovský, Šimon,  

Štvrtecký) 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0      

 

Uznesenie bolo schválené.  

 

Ing. Vladimír Kocúr 

          Starosta obce 
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7. Schválenie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu a jeho použitie 

 

a) V zmysle zákona je potrebné schváliť použitie prebytku hospodárenia z roku 2023. 

 

Návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 112/2024 - OZ v Brodskom schvaľuje použitie zostatku finančných operácií 

na tvorbu rezervného fondu vo výške 304.729,74 €. 

  

Hlasovanie: 

Za: 8 (Antálek, Barkóci, Bílková, Čulen, Praženka, Ralbovský, Šimon,  

Štvrtecký) 

Zdržal sa: 0   

Proti:   0 

Uznesenie bolo schválené.        

 

Ing. Vladimír Kocúr 

Starosta obce 
 

b) Zároveň je potrebné schváliť použitie rezervného fondu. 
 

Návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 113/2024 - OZ v Brodskom schvaľuje použitie rezervného fondu na splátky úverov a   

                                         kapitálové výdavky. 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 (Antálek, Barkóci, Bílková, Čulen, Praženka, Ralbovský, Šimon,  

Štvrtecký) 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0      

 

Uznesenie bolo schválené. 

Ing. Vladimír Kocúr 

          Starosta obce 
 

8. Schválenie dotácií 

 

Organizácie pôsobiace v obci a organizácie, ktoré poskytujú služby obyvateľom obce, si v priebehu 

roka podali žiadosti o dotácie pre rok 2024 podľa VZN č. 98/2019.  

 

Komisia ekonomická, finančná a správy majetku a poslanci obecného zastupiteľstva sa všetkými 

žiadosťami zaoberali, a na pracovnej porade sa dohodli na výške poskytnutých dotácií. 

 

K tomuto bodu mal p. starosta  ešte jednu poznámku: 

„Dostal som informáciu, že po obci koluje informácia, že obec nepodporuje TJ Baník Brodské. 

 

K tomu chcem uviesť, že obec podporuje oddiel tak, že platí elektrinu, plyn hospodára, autobus 

pre deti a opravy majetku.  

 

Celková ročná suma je približne v rozsahu 23. – 25.000,- EUR.“ 
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Návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 114/2024 - OZ v Brodskom schvaľuje dotácie pre rok 2024 podľa VZN č. 98/2019 

o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce pre:  

 

a) CF 908 85     6000 € 

b) Jednota dôchodcov    2000 € 

c) Antik Brodské    2000 € 

d) TJ Baník Brodské            10000 €  

e) SZZ Brodské     300 € 

f) Únia žien      400 € 

g) MO SRZ Brodské               4000 € 

h) Prívoz, o.z.                     2000 € 

i) SeMi box   1500 € 

j) DHZ Brodské   2200 € 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 (Antálek, Barkóci, Bílková, Čulen, Ralbovský, Šimon,  

Štvrtecký) 

Proti:   1 (Praženka) 

Zdržal sa:  0      

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

                   Ing. Vladimír Kocúr 

          Starosta obce 

 
 

B) Žiadosť o dotáciu na spolufinancovanie prevádzkových nákladov Dom seniorov   

            v Brodskom.  

 

Návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 115/2024 – OZ v Brodskom schvaľuje dotáciu pre Dom seniorov v Brodskom, n.o. 

podľa  §7 ods.2, Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov v sume          18.500,00 €. 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 (Antálek, Barkóci, Bílková, Čulen, Praženka, Ralbovský, Šimon,  

Štvrtecký) 

Zdržal sa: 0   

Proti:   0 

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

Ing. Vladimír Kocúr 

          Starosta obce 
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9 Rozpočtové opatrenie č. 2/2024 

 
Od minulého zastupiteľstva vznikli niektoré výdavky na určité služby a tovary a tie je nutné schváliť. 

Jedná sa napríklad o odvoz sute zo zberného dvora, dotácie a pod. Taktiež sme sa rozhodli zrealizovať 

niektoré investície. Jedná sa o rekonštrukciu záchodov a terasy kultúrneho domu. 

 
Návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 116/2024 – OZ v Brodskom schvaľuje zmenu rozpočtu obce Brodské vrátane 

programov a podprogramov rozpočtovým opatrením č. 2/2024 v zmysle 

ustanovenia § 14 ods. 2, písm. b, c, d) zákona č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov podľa priloženého 

návrhu. 

 

 Príjmy Výdavky Rozdiel 

Bežný rozpočet 1 870 291,00 974 710,00 895 581,00 

Bežný rozpočet RO 44 860,00 953 066,00 -908 206,00 

Kapitálový rozpočet 146 000,00 402 349,00 -256 349,00 

Finančné operácie 329 960,00 60 004,00 269 956,00 

Spolu 2 391 111,00 2 390 129,00 982,00 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 (Antálek, Barkóci, Bílková, Čulen, Praženka, Ralbovský, Šimon,  

Štvrtecký) 

                

Zdržal sa: 0   

Proti:                         0  

Uznesenie bolo schválené. 

    

         Ing. Vladimír Kocúr 

         Starostka obce 

 

10. Rôzne 

 
A) Schválenie návrhu zvýšenia hranice poberania príjmu pre určenie poskytovania príspevku 

na stravovanie dôchodcov s platnosťou od 01.05.2024. 

Z dôvodu, že dôchodcom boli tento rok zvýšené dôchodky, stratili nárok na príspevok na stravu. 

Nakoľko sa jedná o dôchodcov, ktorí majú nižšie dôchodky, pristúpila obec k zvýšeniu hranice 

pre určenie poskytovania príspevku, tak aby tento nárok nestratili. 

 
Návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 117/2024 – OZ v Brodskom schvaľuje zvýšenie hranice výšky  poberania príjmu    

                                      dôchodcov pre určenie poskytovania výšky príspevku na stravovanie  

                                      dôchodcov s platnosťou od 1.5.2024 podľa predloženého návrhu. 
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Hlasovanie: 

Za: 8 (Antálek, Barkóci, Bílková, Čulen, Praženka, Ralbovský, Šimon,  

Štvrtecký) 

Zdržal sa: 0  

Proti:                         0  

 

Uznesenie bolo schválené. 

           

Ing. Vladimír Kocúr 

          Starosta obce 

 

B/  Schválenie predaja pozemku Edita Kováčová 

Pani Edita Kováčová doručila na obecný úrad žiadosť o predaj pozemku, ktorý doteraz užívala ako 

záhradu. 

 

Stavebná komisia a poslanci predmetnú žiadosť posúdili, a rozhodli sa žiadosti vyhovieť. Zámer 

predaja sme schválili na minulom zasadaní, preto teraz pristúpime k schváleniu samotného predaja 

pozemku. 

 

Návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 118/2024  – OZ v Brodskom schvaľuje:  

 

a)     predaj majetku vo vlastníctve obce a to časť pozemku vo výmere 73 m2,  

oddeleného od pozemku p.č. 1468/73 KN-E, ostatná plocha vo výmere 

20.395 m2 , LV 3733, k.ú. Brodské a zlúčeného v zmysle geometrického 

plánu č. 6/2024, vypracovaného firmou MM Geo, Michal Zapletal, 

Záhorácka 100, Malacky do parcely p.č. 1468/73 KN-C zastavaná plocha a 

nádvorie vo výmere 73 m2  pre p. Editu Kováčovú, Záhumenská 737, 908 85 

Brodské a spôsob jeho predaja podľa §9a odst. 15 písm. f) zákona SNR 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu 

hodného osobnitého zreteľa uvedeného v uznesení o schválení zámeru 

predaja 106/2024. Cena je stanovená na 7 €/m2.    

b)  kupujúci znáša všetky náklady spojené s kúpou a zápisom do katastra 

nehnuteľností;  

c) poveruje Obecný úrad zverejnením kúpnej zmluvy na webovej  stránke 

obce a CRZ 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 (Antálek, Barkóci, Bílková, Čulen, Praženka, Ralbovský, Šimon,  

Štvrtecký) 

Zdržal sa: 0   

Proti:                           0 

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Ing. Vladimír Kocúr 

          Starosta obce 
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B) Schválenie predaja pozemku Adrián Berec 

Pán Ing. Adrián Bérec a Lucia Mrázová si podali na obecný úrad žiadosť o predaj pozemku 

vo výmere 26 m2 z dôvodu, že tento dlhodobo užíva ako predzáhradku a vjazd do domu.  

 

Stavebná komisia a poslanci predmetnú žiadosť posúdili,  a rozhodli sa žiadosti vyhovieť. 

 

Návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 119/2024  – OZ v Brodskom schvaľuje:  

 

a)     zámer predať majetok vo vlastníctve obce a to časť pozemku vo výmere 26 

m2,  oddeleného od pozemku p.č. 1468/73 KN-E, ostatná plocha vo výmere 

20.395 m2 , LV 3733, k.ú. Brodské do novovytvoreného pozemku p,č. 

1468/151 KN-C, zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 26 m2, v zmysle 

geometrického plánu č. 6/2024, vypracovaného firmou MM Geo, Michal 

Zapletal, Záhorácka 100, Malacky pre Ing. Adriana Bereca, Záhumenská 738, 

908 85 Brodské a p. Luciu Mrázovú, M. Čulena 1004, 908 85 Brodské a 

spôsob jeho predaja podľa §9a odst. 15 písm. f) zákona SNR č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa, ktorým je skutočnosť, že pozemok dlhodobo užívajú ako 

predzahrádku a vjazd k rodinnému domu číslo 738, ktorý majú vo vlastníctve. 

Cena je stanovená na 7 €/m2.    

b)  kupujúci znášajú všetky náklady spojené s kúpou a zápisom do katastra 

nehnuteľností;  

c) poveruje Obecný úrad zverejnením zámeru na úradnej tabuli a webovej  

stránke obce. 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 (Antálek, Barkóci, Bílková, Čulen, Praženka, Ralbovský, Šimon,  

Štvrtecký) 

Zdržal sa: 0   

Proti:                           0 

 

Uznesenie bolo schválené.          

          

 

Ing. Vladimír Kocúr  

         Starosta obce 

 

C) Schválenie prenájmu priestorov – Antik 

Kulturistický klub ANTIK Brodské doručil na obecný úrad žiadosť o prenájom priestorov 

v kultúrnom dome. Jedná sa o priestory bývalej kolkárňe. Nakoľko priestor je dlhodobo nevyužívaný, 

obecné zastupiteľstvo sa rozhodlo predmetnej žiadosti vyhovieť.  

 

Podmienkou schválenia prenájmu je uvedenie priestorov do prevádzkyschopného stavu zo strany 

kulturistického klubu. 
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Návrh uznesenia: 

 

Uznesenie č. 120/2024 - OZ v Brodskom schvaľuje:  

 

a) zámer prenajať majetok vo vlastníctve obce a to nebytový priestor – bývalú 

kolkáreň s príslušenstvom, nachádzajúcu sa v KD Brodské, Vajanského 406,  

vedený na LV 1041, k.ú. Brodské podľa § 9aa ods 2 písm. e) zákona SNR č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa, ktorým je zriadenie posilňovne pre Kulturistický klub 

Antik 

b) podmienkou schválenia prenájmu je  uvedenie priestorov do prevádzky 

schopného stavu zo strany Kulturistického klubu Antik                   

c) celková cena prenájmu je 1 €/rok a dĺžka trvanie nájmu je 10 rokov  

                             d)   poveruje obecný úrad zverejnením zámeru na úradnej tabuli a webovej 

stránke obce.  

 

Hlasovanie: 

Za: 8 (Antálek, Barkóci, Bílková, Čulen, Praženka, Ralbovský, Šimon,  

Štvrtecký) 

Zdržal sa: 0   

Proti:                           0 

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

         Ing. Vladimír Kocúr 

         Starosta obce 

 

 

D) Schválenie prenájmu priestorov – MO SRZ 

MO SRZ doručila na obecný úrad žiadosť o prenájom priestorov nachádzajúcich sa v starej škôlke. 

Jedná sa o jednu nevyužívanú miestnosť. 

 

Poslanci predmetnú žiadosť posúdili a rozhodli sa jej vyhovieť. 

Návrh uznesenia: 

Uznesenie č. 121/2024 - OZ v Brodskom schvaľuje:  

 

a) zámer prenajať majetok vo vlastníctve  obce a to nebytový priestor – 

1.miestnosť s príslušenstvom nachádzajúcu sa od hlavného vchodu vpravo 

budovy Domu služieb súp. č. 809, Nám. SNP,  vedenej na LV 1041,  k. ú. 

Brodské podľa § 9aa ods 2 písm. e) Zákona SNR č. 138/1991 Zb.  majetku 

obcí v znení neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného zreteľa, 

ktorým je zriadenie kancelárie pre MO SRZ Brodské.       

b) celková cena prenájmu je 1 €/rok a dĺžka trvania nájmu je 10 rokov  

c)  poveruje obecný úrad zverejnením zámeru na úradnej tabuli a webovej 

stránke obce.  

 

Hlasovanie: 

Za: 8 (Antálek, Barkóci, Bílková, Čulen, Praženka, Ralbovský, Šimon,  

Štvrtecký) 
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Zdržal sa: 0   

Proti:                           0 

 

Uznesenie bolo schválené.  

          

Ing. Vladimír Kocúr  

         Starosta obce 

 

        

11. Diskusia 

 

Štvrtecký -  vyjadril sa k dotáciám - Bol som  za to, aby sa dotácie schválili v plnej výške ako si 

organizácie požiadali. Je treba podporiť organizácie, ich práca je vidieť v obci.  

Čo sa týka rekonštrukcie KD, zhodli sme sa na tom, že rekonštrukcia by mala prebiehať systematicky, 

aby sa nestalo, že sa predraží. Chceli by sme zrekonštruovať kuchyňu, v obci máme málo priestorov 

na realizáciu akcií. Čo sa týka terasy – tá je v havarijnom stave. Máme nejaký investičný dlh voči 

budovám vo vlastníctve obce. 

Starosta – nemôžem súhlasiť čo si povedal, nakoľko z obecných budov je v horšom stave len kultúrny 

dom a stará materská škola.  

Seman – poďakoval poslancom za pridelenie  dotácie pre boxerský klub, ktorý prevádzkuje už druhý 

rok. „O dotáciu som požiadal iba v tomto roku. Doteraz som všetko hradil zo svojho, klub sa 

rozrástol, máme 710 členov, boli sme prijatý do slovenského box. klubu, zúčastňujeme sa 

medzinárodných turnajov, a preto som si dovolil požiadať o dotáciu. Deti neplatia žiadne poplatky, 

cestovné, štartovné. So základnou školou spolupracujeme, do budúcna sa chystáme otvoriť krúžok 

pohybovej zdatnosti.“ 

Krídl – chcem sa spýtať pána starostu, čítal  som v reg. časopise  kde si sa vyjadril, že ak bude rešt. 

Morava na predaj, obec ju odkúpi a bude v nej obecný úrad.  

Starosta – „v predmetnom rozhovore som sa reštaurácii nechcel venovať, ale nakoľko mi bola takáto 

otázka položená, vyjadril som sa k tomu, čo by sa s tou budovou mohlo robiť. Budova nie je v našom 

vlastníctve, ale ak by bola, a mal by som možnosť o tom rozhodovať, zvažoval by som to. O kúpe 

nehnuteľností rozhodujú poslanci. Osobne by som rozmýšľal ju kúpiť a výhľadovo tam premiestnil 

obecný úrad. Budova obecaného úradu by sa vrátila škôlke resp. by sa mohol rozšíriť domov senirov. 

Ak by to bolo naše, soc. zariadenia dolu by mohli byť napríklad verejne prístupné, vzadu by mohol 

byť obecný úrad a hore rôzne prevádzky pre podnikateľov.“ 

Krídl – čo sú to reálne, koľko stojí budova? Koľko stála budova na majetkoch? 

Starosta – 80.800,- €. 

Krídl – koľko by stála Morava, hypoteticky, pol milióna?  Má obec pol až trištvrte milióna na to , aby 

kúpila Moravu? 

Kocúr – nemá. Takže kúpa je teraz nereálna, a ani sa o nej momentálne neuvažuje. 

Krídl – na predchádzajúcom zastupiteľstve ste schválili 50 000,- na projekt na halu. Pýtam sa v akom 

rozsahu a čo je v projekte? Aká plocha, či je tam hľadisko ?  Bol som nedávno v hale v Senici, pol 

dňa je nevyužitá, nekúri sa tam ani nesvieti. Koľko stál náš projekt?  

Starosta – 45 000,- € 

Krídl – zatiaľ je to len papier, nie je vyhlásená výzva,  idú sa podporovať školstvo, zdravotníctvo, 

dopravu. Hala by stála 1 – 1,5 mil., nemáte na kúpu Moravy a chcete stavať halu ? Je to utópia. 

Peniaze, ktoré ste dali do projektu sú vyhodené peniaze. 

Starosta – rozpočet haly je 1,8 mil , bolo vyhlásene VO na projektovú dokumentáciu, vyhral to 

projektant, ktorý projektuje haly. Navrhol 6 kabín,  kapacita je navrhnutá 150 ľudí v hľadisku, 

rekuperácia. Máme zatiaľ len náčrt. Pokiaľ by sme žiadali dotáciu z európskych fondov, je 

podmienkou mať projekt. Je to dobrá investícia, v pláne obnovy sú peniaze aj na takéto projekty, nie 
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sú vyhlásené teraz, ale počíta sa s nimi. Ak budeme mať projekt, môžeme sa po vyhlásení výzvy 

uchádzať o dotáciu.  Bez projektu to nie je možné. 

To je ako teraz z chodníkmi, nakoľko nemáme projekt, nemôžme sa o peniaze uchádzať. Teraz sme 

dali 10 tis. na projekt na chodníky a nemôžme povedať, že sme ich vyhodili. Obec nemá momentálne 

150 tis. na chodníky. Takže nemáme robiť projekty ani na chodníky? 

Je dobre, že poslanci schválili zdroje na projekt. Chceli sa to urobiť už pred 6 rokmi, len sa to 

nezrealizovalo. 

Krídl – myslím, že ste vyhodili 50 tis., lebo je to nereálne. Ale ak by sme sa chceli baviť aby bolo aj 

niečo dobré, v Moravskom Jáne a Holíči je nafukovacia hala. Neviem koľko stála. V M. Jáne platia 

250,- € a v Kútoch 12,- na hodinu. Ako by bola naša využitá? Máte projekt na budovu na majetkoch? 

Čo tam bude? 

Starosta – to ešte nevieme. 

Krídl – ako neviete? Je naša. 

Starosta – za mňa to bola to dobrá investícia, teraz máme istotu že sa tam nenasťahujú neprispôsobiví 

občania. Predišli sme tomu, čo sa tu už stalo v minulosti. Mohli to kúpiť už predchádzajúci 

starostovia. Pre mňa sú vyhodené peniaze napríklad na kúpu bombičkárne, stála nás neviem koľko 

tisíc a boli z toho len náklady. 

Krídl – vieš prečo tam nestojí bytovka? Lebo poslanci boli proti. 

Starosta – ja som bol proti kúpe bonbičkárne mali sme kúpiť len pozemok. Teraz tam bytovka 

pravdepodobne nebude, lebo je problém v elektrine. 

Krídl – zbúranie haly, aj to boli vyhodené peniaze? 

Starosta – nie, tá bola v havarijnom stave, bola narušená statika. Máme na to znalecký posudok. 

Štvrtecký – mám za to, že hala pokiaľ by sa do nej niečo investovalo na opravu, mohla stáť ďalej. 

Teraz máme ďalšie zbúranisko. Peniaze, čo sa dali za zbúranie bombičárne sa mohli dať do opravy 

a mohli  tam byť nejaké priestory. Je potrebné vytvárať športoviská,  sme sa dohodli a aj máme nejaké 

projekty, že na školskom dvore vzniknú  športoviská,  aby mali deti nejaké možnosti športovania. 

Krídl – čo riešite, aké športoviská? Je tam multifunkčné ihrisko, kde sa zgrupujú deti, fajčia tam, je 

rozbité, v dezolátnom stave. Pokiaľ to nebude mať dozor a nebude uzatvorené, bude to stále 

v takomto stave.   

Ďalšia vec, na ktorú sa chcem spýtať – na ulici Vajanského je prepadnutá cesta, zasypaná kameňmi, 

musím vyhýbať, aby som si nepraskol bicykel. Nie je to tam týždeň ani mesiac. Dve vrecia 

betónu,  zamestnanci to zabetónujú a pol roka to takto vydrží. Takáto istá jama je aj na nádraží.  

Starosta – riešime to, ako nám finančné možnosti dovoľujú. Na cesty nie sú momentálne žiadne 

výzvy. 

Reháková – poďakovala poslancom za schválenie dotácie. Keď som bola poslankyňa o bytovke sme 

rokovali, keďže väčšina poslancov bola proti, bytovka nestojí. Čo sa týka opravy bombičkárne, ako 

vravel p. Švtvrecký, neviem či tam niekedy bol, bola by to veľmi veľká investícia. 

Krídl – obdivujem Vás ako ste to za 10 minút všetko zvládli, viem že ste mali poradu, schôdzu, klobúk 

dolu. 

Barkóci – Morava sa mohla kúpiť za 150 tis., prečo sa nekúpila? Nie teraz za 750 tis.  

Mohlo tam byť všetko – obecný úrad, obchody. Dnes nie je nič. Pokiaľ nebude robiť starosta, nebude 

nič. 

Vrtal – poďakoval za priestory, a čo sa týka opráv, kedy by mohli začať robiť?  

Multifunkčné ihrisko – pouvažovať či by nebolo vhodné mať nejaké VZN, v ktorom by boli určené 

otváracie hodiny. 

Starosta – VZN existuje.  Na ihrisku sú nalepené otváracie hodiny a prevádzkový poriadok, len to by 

musel každý dodržiavať. 

Vrtal – či sa neuvažuje do budúcna s nejakým riešením, v opačnom prípade to bude za chvíľu 

zdevastované. 

Polčinová – napríklad umiestniť tam kamerový systém. 

Starosta – ten tam už je.  
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Polčinová – no ak tam je, tak máte dôkazy a treba riešiť. 

Barkóci – o čom rozprávate, to už tam trvá aj tri i viac rokov. 

Starosta – nemáme človeka, ktorý by tam bol 24 hodín denne.  

Krídl – v Kútoch mám od multifunkčného ihriska kľúče doobeda ja, poobede od štvrtej je to 

uzamknuté, kľúče má správca, ktorý je na telefóne a platia tam 2,-€. Je aj alternatíva, že od 16 by tam 

bol človek, ktorý to zapisuje. Doobeda by bolo pre školu. Dá sa vymyslieť.  

 

Nakoľko sa do diskusie už nikto neprihlásil, pán starosta  zasadnutie ukončil. 

 

 

 

Zapisovateľka:              Overovatelia:        Ing. Vladimír Kocúr 

Bc. Jana Trubirohová                                                            starosta obce 

    ........................................... 

                   Samuel Čulen 

               

 ...........................................   Ing. Róbert Hladík 

  Mgr. Božena Bílková prednosta úradu 


